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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Sport-, Ifjúsági és 
Civil Szervezetek Bizottságának 2009. április 15-én 17 óra 10 perckor a Polgármesteri 
Hivatal II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:  Fajszi Lajos, Máté Péter, Horváth Jánosné, Csillagné 

Szántó Polixéna, Cser Henrietta bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Horváth László, Schoeck Károly bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:       Kıvári László képviselı, 
     Csernus Péter képviselı, 
     Asztalos Adrienn ifjúsági referens, 
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Erıs Rajmund a Szekszárdi Motorsport Egyesület  
     képviselıje 
 
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 5 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 17 óra 10 perckor megnyitja.  
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a teljes napirend elfogadására vonatkozó javaslatot, 
melyet a bizottság 5 igen szavazattal elfogadott, és a következı napirendet állapította meg: 

 
N A P I R E N D 

 
1./ napirendi pont  
Szekszárdi Motorsport Egyesület kérelme 
Elıterjesztı: Fajszi Lajos elnök 
Meghívott: Erıs Rajmund egyesületi tag 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
 
 
1./ napirendi pont  
Szekszárdi Motorsport Egyesület kérelme 
Elıterjesztı: Fajszi Lajos elnök 
Meghívott: Erıs Rajmund egyesületi tag 
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Kıvári László: Kijelenthetı, hogy az önkormányzatnak nincs szabad 4 millió Ft-ja erre a 
célra. Bizonyos összeget tudnak biztosítani, de javasolja az egyesületnek, hogy keressenek 
más forrásokat is, például a Duna-Mecsek Területfejlesztési Alapítványnál. Úgy gondolja, 
hogy nem szabad hagyni, hogy elsorvadjon ez a sportág. 
 
Máté Péter: A Motorsport Egyesület többször került problémás helyzetbe Szılıhegyen a 
pálya környékén lakókkal. Az önkormányzatnak volt egy megállapodási szándéka, amit nem 
fogadtak el az Egyesület tagjai. Nem tudja, hogy milyen alapon tart igényt az Egyesület a 
földbányából származó bevétel egy részére. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Javasolja, hogy fejezze ki támogatási szándékát a bizottság és a 
konkrét összegrıl késıbb döntsenek. 
 
Kıvári László: A sportág érdekében mondta el a hozzászólását. Javasolja, hogy ne 
zárkózzanak el a kéréstıl. A városban minden sportágnak meg kell adni az esélyt. 
 
Máté Péter: Az Egyesületen belül kellene elıször rendezni a viszonyokat. 
 
Fajszi Lajos: Bátaapáti polgármesterével, Krachun Szilárddal is felveszik a kapcsolatot és 
megpróbálnak közösen kialakítani egy koncepciót. Egyértelmően egy hosszú távú 
megállapodást kell kötni a földtulajdonossal. 
 
Csillagné Szántó Polixéna 17 óra 27 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 4 fı bizottsági 
tag. 
 
Horváth Jánosné: Hova járnak jelenleg motorozni? 
 
Erıs Rajmund: Zombán és Felsınánán mőködnek amatır pályák. Az önkormányzatnak 
volna lehetısége lobbizni a Duna-Mecsek Alapítványnál.  
 
Fajszi Lajos: Javasolja, hogy elıször az Egyesület rendezze sorait, legyen Erıs Rajmundnak 
felhatalmazása arra, hogy képviseli a szervezetet legalább 3 évig. Ezt követıen lehet a további 
egyeztetéseket lefolytatni az érintett települések polgármestereivel.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

30/2009. (IV.15.) SICSZB határozat 
Szekszárdi Motorsport Egyesület kérelme 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága megtárgyalta a Szekszárdi Motorsport Egyesület 
kérelmét és a következı döntést hozta: 

A Bizottság a kérelem érdemi elbírásához, további 
egyeztetések lefolytatásához szükségesnek tartja, hogy az 
Egyesület rendezze a jelenleg tisztázatlan belsı szervezeti, 
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személyi viszonyait és a kérelmet benyújtó Erıs Rajmund 
egyesületi tag rendelkezzen hosszú távú felhatalmazással arra, 
hogy az Egyesület nevében eljárhat. 

Határidı: 2009. április 15. 
Felelıs: Fajszi Lajos elnök 

 
 
 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke az ülést 17 óra 30 perckor berekeszti.  
 
 

 
K. m. f. 

    Fajszi Lajos   
                   elnök 

 
 
Készítette: 
                           Varga András  
                        jegyzıkönyvvezetı  
 
  
 
 Ellenjegyzem: 
   Amreinné dr. Gál Klaudia             
               aljegyzı 


